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23. června 2023

REPORTÁŽ: Seznam vládních bojovníků s
dezinformacemi je výživný. Exekuce, pornoherec,
defraudant, podvodník nebo uklízečka

nasepraha.cz/reportaz-seznam-vladnich-bojovniku-s-dezinformacemi-je-vyzivny-exekuce-pornoherec-defraudant-
podvodnik-nebo-uklizecka

Redakce 23. 06. 2023
Samozvaný odborník na dezinformace František Vrabel má exekuci
na 3,7 milionů korun. Vyplývá to z informací obchodního rejstříku,
které má Naše Praha k dispozici. Vrábel peníze dluží šéfovi česko-
afgánské obchodní komory Fawadu Nadrím, o kterém Vrábel mluví
jako svém příteli. Sám Nadrí má ale na krku také exekuce. Jedna z
jeho „komor“ dluží miliony.

Zvětšit

https://www.nasepraha.cz/reportaz-seznam-vladnich-bojovniku-s-dezinformacemi-je-vyzivny-exekuce-pornoherec-defraudant-podvodnik-nebo-uklizecka/
https://www.nasepraha.cz/autor/red/
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Dezolát, či izolát? Lobbyista František Vrábel, kterého si mimo jiné
najímá Pentagon, je terčem kritiky za ohrožování svobody slova v
ČR a zavádění cenzury. Ještě má na krku miliónové exekuce. Zdroj:
Petr Horký

+14 dalších fotografií
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Vrábel – chtěl zakazovat twitter a facebook, svoje dluhy ale platit nechtěl, teď má
exekuci na krku

Vrábel je jednou z hlavních tváří vládního boje proti dezinformacím.
Tvrdí například, že nejlepší dezinformace je buď zcela pravdivá,
nebo obsahuje velkou většinu pravdivých informací. Zároveň
požadoval povinné upravení algoritmů na sociálních sítích (twitter a
facebook), aby se nemohly informace volně šířit. „Ti, kteří algoritmy
neupraví dobrovolně, by měli být omezeni regulací,“ prohlásil Vrábel
v médiích.
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Exekuční příkaz mluví jasně. František Vrabel dluží Fawadu Nahri
3,790.900 korun a má pozastaven podíl ve společnosti Semantic
Vision. Zdroj: justice.cz

Vrábel manipuloval už v době covidu, dostával za to statisíce

Vrábel byl také hlavním strůjcem agresivní kampaně ministerstva
zdravotnictví (MZ) k povinnému očkování, nošení roušek a
všeobecné karantény z dob ministra Romana Prymuly. Jeho
společnost Semantic Visions (na kterou se vztahuje současná
exekuce) tehdy zkasírovala 200.000 korun korun.

„Sledujeme třeba narativ, že virus je uměle vytvořený,“ uvedl tehdy
Vrábel.

Na jeho popud web MZ tehdy označil jako vrchní dezinformátory
v ČR bývalého prezidenta Václava Klause nebo imunologa Jiřího
Berana. Tvrdil, že kdo se neočkuje, ohrožuje okolí. Veškerá jeho
tvrzení byla později vyvrácena. MZ informaci o „dezinformátoru“
Václavu Klausovi a Jiřím Beranovi stáhlo.

Karel Janeček: Doba covidismu byl jeden velký podvod na
lidech. V USA už se vyšetřuje
„Jako matematik a expert na teorii pravděpodobnosti a řízení rizik
jasně říkám: Je absolutně nepřijatelné ze sobeckého strachu o sebe
hazardovat se zdravím a životy našich dětí. Takové riziko, poničen...

V Americe se manipulace veřejnosti v době covid už vyšetřují

https://www.nasepraha.cz/karel-janecek-doba-covidismu-byl-jeden-velky-podvod-na-lidech-v-usa-uz-se-vysetruje/
https://www.nasepraha.cz/karel-janecek-doba-covidismu-byl-jeden-velky-podvod-na-lidech-v-usa-uz-se-vysetruje/
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V USA v současnosti probíhá velké vyšetřování manipulací
s veřejným míněním v době covid v zájmu farmaceutických firem,
aby mohly lépe prodávat vakcíny.  „Tato pandemie byla pro
Američany velmi náročným obdobím. Pokud některá společnost v
tomto období nezákonně využila spotřebitele nebo ohrozila
bezpečnost lidí, aby zvýšila své zisky, bude pohnána k
odpovědnosti.“ uvedl floridský guvernér DeSantis a k vyšetřování
ustavil odbornou komisi pod vedením nezávislého profesora
Stanford University Jay Bhattacharya.

Europoslanec Jan Zahradil o nebezpečí progresivismu:
Západ jde doleva!
„Přání, aby byla Česká republika pevnou součástí západních
struktur, se splnilo už se vstupem do Evropské unie a do NATO.
Pojmy ´Západ´ a ´západní hodnoty´ se skloňují prakticky pořád,
přesto povědomí...

Policie prošetřuje podivné zakázky v Pražském inovačním institutu

Ani další „bojovníci s dezinformacemi“ nejsou bez poskvrny.  Bob
Kartouz – vystudovaný tělocvikář. V současné době policie
prověřuje podezření na korupci v Pražském inovačním institutu (PII),
kterému za dob panování Pirátů na pražském magistrátu šéfoval.

https://www.nasepraha.cz/europoslanec-jan-zahradil-o-nebezpeci-progresivismu-zapad-jde-doleva/
https://www.nasepraha.cz/europoslanec-jan-zahradil-o-nebezpeci-progresivismu-zapad-jde-doleva/
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Bohumil Kartous byl policií vyšetřován z korupce, které se měl
dopustit v Pražském inovačním institutu. Zdroj: wikipedia

Podle herního vývojáře a zakladatele Spolku na obranu svobody
projevu Daniela Vávry dostal Kartouz tuto pozici od Pirátů jako
trafiku.
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Podle dokumentů, které má Naše Praha k dispozici, byly v době jeho
ředitelování přidělovány zakázky osobám, které s Kartouzem byly v
evidentně přátelském styku. Audit, který nařídila opozice, toto odhalil
a na základě těchto skutečností bylo zahájeno trestní vyšetřování.

Daniel Vávra je úspěšný herní vývojář a bojovník za svobodu slova.
Zdroj: facebook

Opozice na magistrátu PII označují jako zcela netransparentní a
zbytečnou organizaci, která ročně spolkne desítky milionů korun z
magistrátního rozpočtu. „Jedná se o naprosto zbytečnou organizaci,
která Prahu ročně stojí zhruba 80 milionů. Výsledky žádné. Je to
trafika pro nepotřebné politiky Pirátů a Praha Sobě,“ nechal se slyšet
předseda zastupitelů SPD Milan Urban.  
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Předseda klubu zastupitelů MHMP SPD Praha Milan Urban Zdroj:
Naše Praha

Volební manager STAN a Pirátů Jan Nutil je zakladatelem Manipulatori.cz. Web je
viněn ze lží a manipulací.
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Další kontroverzní osobou mezi „honiči pravdy“ je Petr Nutil –
novinář, zakladatel manipulátoři.cz,  který zároveň vede volební
kampaně STAN. Jedná se o ukázkový střet zájmů.

V roce 2016 vedl volební kampaň Jana Horníka (STAN). V roce
2018 se podílel na úspěšné senátní kampani Miroslava Balatky
(nestraník za STAN) ve volebním obvodu Sokolov. V roce 2020 se
podílel na krajské kampani Starostů a nezávislých v Karlovarském
kraji, stejně jako na úspěšné senátní kampani Miroslava Plevného.
V roce 2021 spolupracoval na parlamentní kampani koalice Pirátů a
Starostů v Karlovarském kraji (pro STAN).

Nutil o sobě přiznává, že propadá depresím, v roce 2020 oznámil
konec spolupráce s manipulátory.cz.
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Zakladatel manipulatori.cz Jan Nutil je ukázkový příklad veřejné
manipulace. Sám je dlouhodobým volebním managerem STAN a
Pirátů, na webu to ale zamlčel. Jeho webu, který je na oko nezávislý
ověřovatel faktů, uráží a zpochybňuje politickou konkurenci. Zdroj:
facebook

Web manipulatori.cz je dlouhodobě mediálními odborníky kritizován
jako důmyslný nástroj manipulace s veřejným míněním pro tzv.
sluníčkovou část politické scény. V roce 2019 například odmítl Nutila
prezident Miloš Zeman vyznamenat na návrh Pirátů pro
„ideologickou činnost“.

Manipulátoři jsou dokonalý nástroj manipulace s veřejným míněním.
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Systém funguje tak, že manipulatori.cz se tváří jako nezávislý fact
check (ověřovač pravdy), ve skutečnosti ale má silné politické
zázemí, s cílem znevážit politické konkurenty. Veřejnoprávní média
si zvou představitele manipulatori.cz do svých pořadů jako nezávislé
ověřovatele faktů, ovšem zamlčují skutečnost, že mají přímé
politické propojení na STAN, Piráty a Zelené.

Jejich představitelé pak v médiích útočí na politickou konkurenci. V
praxi to byly zejména ODS, ANO a SPD. Na diváky působí tato
manipulace zcela podprahově, že s těmito stranami je něco špatně,
a naopak STAN, Zelení a podobné strany jako Piráti jsou
„pravdomluvní“, byť to může být zcela naopak.

Jana Marková: Jak se staví sen politického marketingu, a
proč se z něho po kratší, či delší době vždycky s kocovinou
probudíme?
No proto, že když na něco někdo nemá, tak na to nemá, a je jedno,
za jakou fasádu ho marketéři schovají. Ať už je hezky blonďatá nebo
třeba důstojně vousatá.

Manipulátoři usvědčeni ze lži

V roce 2020 manipulatori.cz například lživě obvinili Kyle
Rittenhouse, že nezabíjel při protestech Black Live Matter v
sebeobraně. Soud jej posléze zprostil všech obvinění a konstatoval,
že jednal v sebeobraně.

„Server Manipulátoři lže jako když Rudé právo tiskne. Na Slovensku
mediální doprovod nejezdil prezidentskými limuzínami, ale klasicky
mikrobusem, jak je zcela běžné. Okamžitě se omluvte, manipulující

https://www.nasepraha.cz/jana-markova-jak-se-stavi-sen-politickeho-marketingu-a-proc-se-z-neho-po-kratsi-ci-delsi-dobe-vzdycky-s-kocovinou-probudime/
https://www.nasepraha.cz/jana-markova-jak-se-stavi-sen-politickeho-marketingu-a-proc-se-z-neho-po-kratsi-ci-delsi-dobe-vzdycky-s-kocovinou-probudime/
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sprostí lháři!“ vzkázal serveru manipulatori.cz zase tiskový mluvčí
prezidenta Miloše Zemana Jiří Ovčáček.

Vedoucí manipulátori.cz Jan Cemper byl veden na seznamu
extrémistů a měl na krku exekuce. Pro dluhy mu zabavil exekutor
auto Ford. Zdroj: facebook

Jan Cemper – exekutor mu zabavil Forda, BIS jej vedla na seznamu extrémistů.

Vedoucím serveru manipulatori.cz je další kontroverzní osoba Jan
Cemper. Ultralevicový radikál, anarchista, který byl svého času
veden českými tajnými službami na seznamu extrémistů. Člen
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Strany Zelených. Podle Hlídač státu je Jan Cemper také sponzor
Strany Zelených, v roce 2019 přispěl Zeleným na kampaň částkou
3600 korun.

Tento samozvaný „lovec pravdy“ má energetickou průmyslovku a
naposledy byl zaměstnán jako „chemik operátor“ ve firmě Draslovka,
což je zaměstnání, kde stačí učňovské vzdělání s maturitou. Podle
výpisu z obchodního rejstříku byla na něj uvalena exekuce a zabavili
mu auto značky Ford.

Jan Cemper byl podroben kvůli dluhům exekuci svého majetku.
Zabavili mu jeho vůz Ford. Zdroj: insolvenční rejstřík
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Chtěl položit demokratický systém, teď jiné obviňuje

V roce 2012 byl hlavní organizátor Occupy Prague, kde anarchisté
chtěli okupovat Prahu tak dlouho, dokud nepoloží demokratický
systém. Aktivizuje se také v homosexuálních kruzích.
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Výroční zpráva serveru manipulatori.cz zavdává příčinu
pochybnostem nad financováním projektu. Výdaje jsou evidentně
vyšší, než zpráva připouští. Zdroj: web manipulatori.cz

Kdo je financuje?

Server manipulátoři.cz má podivné financování. Ve výroční zprávě
za rok 2021 uvádí celkové příjmy 437.500 korun především
z drobných darů na darujme.cz. Na výplaty celého týmu šlo ale
údajně pouhých 316.400 korun. Vzhledem k faktu, že tento projekt je
jediným příjmem Jana Cempera, výplata necelých 20.000 korun
měsíčně je těžko uvěřitelná a lze tušit, že celý projekt je skrytě
financován někým v pozadí.

Marek Stoniš: Vláda si bere další obří půjčku, ministr
Stanjura chce šetřit a co dělat s člověkem, který nepije, má
rád rodinu, ale věří dezinformacím?
Náš prezident chce přísně sledovat Rusy, žijící v zahraničí. Vláda si
na oslavu rekordního zadlužení České republiky bere půjčku ve výši
170 miliard korun. I o nich je další díl nekomentované svodky n...

Alexandra Alvarová – AfD osočuje z extrémismu a napojení na Rusko, sama za
Lidovce kandiduje.

Jako bojovníka s dezinformacemi média představují také Alexandru
Alvarovou, členku KDU-ČSL a neúspěšnou kandidátku Lidovců do
Parlamentu. Bývalá uklízečka letadel, studentka DAMU, obchodní
zástupce v Německu, asistentka generálního ředitele televizní
stanice Nova, poradkyně místopředsedy Poslanecké sněmovny 
KDU-ČSL, spolumajitelka konzultační a školící firmy, kouč a školitel
nonverbální komunikace, ředitelka klientského servisu agentury pro

https://www.nasepraha.cz/marek-stonis-vlada-si-bere-dalsi-obri-pujcku-ministr-stanjura-chce-setrit-a-co-delat-s-clovekem-ktery-nepije-ma-rad-rodinu-ale-veri-dezinformacim/
https://www.nasepraha.cz/marek-stonis-vlada-si-bere-dalsi-obri-pujcku-ministr-stanjura-chce-setrit-a-co-delat-s-clovekem-ktery-nepije-ma-rad-rodinu-ale-veri-dezinformacim/
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Public Relations, ISTQB certifikovaný tester software, testmanager v
softwarovém vývoji, školitel asertivity a obrany proti manipulačním
technikám, publicista, vyzkoušela snad všechna možná zaměstnání.
Včetně mluvčí KDU-ČSL.

Autorka knihy Průmysl lži, kde politickou konkurenci obviňuje ze
spolčení s Ruskem. Zejména německou AfD.

Alexandra Alvarová chodí přednášet o dezinfu a pomlouvá například
německou AfD. Sama je ale spojena dlouhodobě s KDU-ČSL.
Pomlouvá tak politickou konkurenci. Zdroj: facebook

Miloš Gregor – manipulátor, který se aktivně angažuje v kampaních svých
oblíbenců

První skutečným politologem na seznamu je Miloš Gregor z
brněnské Masarykovy univerzity. Jeho vyjádření k prezidentské
volební kampani byla naprosto tendenční. Jeho kniha „Nejlepší kniha
o fake news, dezinformacích a manipulacích!!!“ je povinná četba na
některých vysokých školách, což mu zajišťuje stabilní příjmy.

Jeho angažmá ve prospěch určitých politických sil ve volebních
kampaních je již legendární. „Je to právě Andrej Babiš, který v
kampani víří negativní emoce,“ řekl například v rozhovoru pro Právo
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ve prospěch jiného kandidáta Petra Pavla. Osobní fyzické útoky na
akcích Andreje Babiše ze strany příznivců Petra Pavla už ale
zamlčel.
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Politolog Miloš Gregor vystupuje jako bojovník s dezinformacemi,
sám ale manipuluje veřejnost a propaguje své politické oblíbence.
Naopak haní jejich politickou konkurenci. Veřejnoprávní média si jej
přesto zvou do svých pořadů. Zdroj: facebook

Tomáš Koblížek – filozof umění, který přešaltoval na dezinformace

Nejnovější „odborník“ na dezinformace z Akademie věd se jmenuje
Tomáš Koblížek. Ve skutečnosti filosof umění. „Dezinformace mají
spoustu jiných funkcí a klamání asi není vždy to nejpodstatnější.
Třeba ve vybraných okamžicích (volby a spol.) zahlcují, tříští nebo
odvádějí pozornost. Další významnou funkcí je relativizovat tvrzení
konkurenta nebo vyvolat nedůvěru v mediální prostor vůbec,“ tvrdí
Koblížek. Koblížek nyní obchází školy a dětem vypravuje o „hate
speech“.

Takto se dětem vymývají mozky

Podle mediálních odborníků se jedná o novodobou propagandu na
školách a vymývání dětských mozků. Podprahově se jim vnucují
názory, které vylučují názorovou pluralitu. Předem tak zvýhodňuje
určitou část politického spektra, které podobnou agendu používá
jako svůj politický program. Typicky se jedná například o Piráty a
STAN, kteří na podobných pseudotématech mají postavenu
politickou kampaň. Po odchodu Miroslava Kalouska z vedení TOP09
se ale přidala i tato předtím pravicová strana.
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Tomáš Koblížek je filozof umění, který údajně rozumí dezinformacím
a hate speech. Zdroj: facebook

Vrchní cenzor Michal Klíma byl moc i na vládu, odvolali jej

Asi nejznámější bojovník s dezinformacemi je vládní „cenzor“ Michal
Klíma, který proslul vytvořením vládního fondu 100 milionů korun
pro média, která podporují vládu a tzv. „bojují s dezinformacemi“.
 Sám je přitom bývalý vydavatel a ředitel vydavatelství. Publikuje v
provládním Forum24. Celá akce nakonec skončila fiaskem a na
nátlak veřejnosti i Unie vydavatelů byl fond zrušen i post vládního
zmocněnce pro média a dezinformace. Klíma je nyní bez angažmá.
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Michal Klíma byl vládou odvolán z pozice zmocněnce pro média a
dezinformace. Akce dopadla fiaskem. Proti se postavila i Unie
vydavatelů. Zdroj: facebook

Roman Máca – pomlouvá Parlamentní listy a SPD, sám píše na manipulátory.cz a
bere peníze od Evropských hodnot

Roman Máca – analytik z Institutu pro politiku a společnost, předtím
Kremlin Watch . Jeho detailní životopis nelze dohledat. Absolvoval
mezinárodní rozvojová studia na Univerzitě Palackého v Olomouci.
Publikuje na Manipulátorech a spolupracoval s Evropskými
hodnotami (EH) placenými vládou USA.
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Máca jako jeden z nejvýznamnějších dezinformačních webů v ČR
označuje Parlamentní listy, které mají návštěvnost cca 5 milionů
čtenářů měsíčně. „Nejedná se o médium, které by bylo např. řízené
z Moskvy, ale jejich texty mají silný emociální podtext, používají
vulgarismy a další pomůcky („tohle snad radši nečtěte“, „to byl
masakr“ atd.) a jejich důsledkem je (ať už záměrně či nezáměrně)
vyvolávání strachu a nenávisti a destabilizace společnosti,“ říká
Máca.

Roman Máca šije do médií a konzervativní části politického spektra.
Zdroj: facebook

O SPD Tomia Okamury prohlásil, že to je „inkubátor pro české
teroristy“. Dále třeba prohlašuje, že “lidé věří ruské propagandě,
protože jim emoce zatemňují mozek.“

Pravdou ovšem je, že Máca pracoval pro neziskovku Evropské
hodnoty, která je přímo placena zahraničními vládami, například
USA nebo Kanady. Na financování se podílí George Soros
prostřednictvím fondu OSF.

„Nejsem si vědom toho, že bych s organizací Evropské hodnoty
včetně jejích nástupců měl v současné době uzavřen takový vztah,
na jehož základě bych od zmíněné organizace dostával peníze,“ říká



22/44

Máca, který byl však jedním z hlavních analytiků jejich projektu
Kremlin Watch.

Výpis z účtu Evropských hodnot ukazuje příspěvky miliardáře Libora
Winklera a Jana Bárty. Oba mají byznys spojený s politikou. Winkler
potřebuje politické krytí na Ukrajině, kde investuje v teplárenství a
Bárta je v pozadí změn v ČSSD. Ta se na jeho pokyn změnila na
Sociální demokracii. Zdroj: transparentní účet EH

Financují je také miliardáři Winkler a Bárta, kanadská ambasáda či Piráti, desítky
milionů ale nelze dohledat

Při detailním zkoumání pohybů na transparentním účtu Evropských
hodnot lze vyčíst, že mezi významné sponzory patří miliardáři Libor
Winkler, který významně investuje do teplárenství na Ukrajině nebo
sponzor ČSSD a prezidenta Petra Pavla Jan Bárta.

Od Winklera na účet přistálo v červnu 700.000 korun, od Bárty
500.000 korun. V červnu ale přistálo na účet neziskovky také 42.000
korun z kanadské ambasády. Nebo dotace 210.000 korun od
ministerstva zahraničí ČR. Od investora Deníku N Martina Vohánky
dostali v květnu 1,5 milionu korun. Neziskovku sponzoruje i
poslankyně Olga Richterová od Pirátů, v dubnu přispěla 12.500
korun.
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Hlavní příjmy EH ale přichází vnitřními převody z jiných účtů, které
nejsou transparentní a původ peněz nelze dohledat. Jedná se
zhruba o 2 až 3 miliony měsíčně. Výdaje Evropských hodnot jsou
totiž vysoké. Jenom na mzdách měsíčně platí zhruba 2 miliony
korun. Další miliony jdou na provoz, hotely, taxíky, restaurace,
nákupy v obchodech.

Otevřená válka mezi Romy a Ukrajinci. Napadají se
navzájem.
Smrt třiadvacetiletého romského mladíka Nikolase Dirty, kterého v
Brně pravděpodobně v sebeobraně ubodal mladý Ukrajinec, vyvolala
další násilí mezi Romy a Ukrajinci. V centru Brna Romové pořádají
odv...

Podle výroční zprávy za rok 2021 dostali EH od Ministerstva
zahraničních věcí Spojených států amerických (zprostředkovatel: DT
Institute) 6,520,671 korun. Taiwan přispěl zhruba 2,5 milionu korun.
NATO necelých 300.000 korun a USA prostřednictvím Člověka
v tísni poslalo ještě dalších 1,5 milionu korun.

https://www.nasepraha.cz/otevrena-valka-mezi-romy-a-ukrajinci-napadaji-se-navzajem/
https://www.nasepraha.cz/otevrena-valka-mezi-romy-a-ukrajinci-napadaji-se-navzajem/
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Výroční zpráva Evropských hodnot. Příspěvky zahraničních vlád
jdou do desítek milionů. V USA by tímto Janda a spol. splňovali
definici zahraničních agentů a tajné služby by je sledovali. Zdroj:
web Evropské hodnoty

Evropským hodnotám šéfuje plagiátor a gay pornoherec Janda
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Evropským hodnotám šéfuje Jakub Janda, bývalý gay pornoherec.
Podle magazínu Týden byl Janda během studií na politologii
potrestán důtkou děkana Karlovy univerzity za plagiátorství a školu
poté opustil a studia nedokončil.

Jakub Janda je ředitel neziskovky Evropské hodnoty. Živil se jako
gay pornoherec, ze školy ho vyhodili pro plagiátorství. Od vlády
USA, Kanady, ČR nebo Tajvanu dostává desítky milionů ročně. Další
miliony dostává od politických kmotrů. Zdroj: facebook

Novinářka Dobiášová: Boj s dezinformacemi je ve skutečnosti snaha omezit
demokracii

„Tito lidé si z boje proti dezinformacím udělali výhodný byznys. Je to
propletenec napojený na politiku a byznys. Tito lidé mají ve
skutečnosti jediný cíl. Zavřít pusu všem kritikům režimu, umlčet
opozici, aby bylo ticho. A oni se mohli nerušeně věnovat špinavému
byznysu. Kritici jsou těmito lidmi umlčeni,“ popsala praxi „odborníků
na dezinformace“ novinářka Markéta Dobiášová, která celou scénu
dlouhodobě mapuje.
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Novinářka Markéta Dobiášová dlouhodobě mapuje propojení tzv.
neziskovek, byznysu a politiky. Zdroj: facebook

Podobné články

Reklama

Konečně něco pro zkušené profesionály v oblasti médií

Jsi zkušený novinář a hledáš uplatnění pro osobnost Tvého typu?
Už nehledej a klikni! Práce snů v zavedené společnosti s 24 letou
tradicí už na Tebe čeká.

Zprávy
 Celá Praha

23. 06. 2023

https://nabor.ceskydomov.cz/
https://nabor.ceskydomov.cz/
https://www.nasepraha.cz/praha-vypravila-unikatni-tramvaj-v-narodnich-barvach-ukrajiny/
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Praha vypravila unikátní tramvaj v národních barvách
Ukrajiny

Praha se ve spolupráci s Dopravním podnikem hl. m. Prahy (DPP)
symbolicky připojuje k projektu #RIDEFORUKRAINE upozorňujícím
na ukrajinskou vládní fundraisingovou platformu UNITED24. Proto
byla ve středu 21. června v Opletalově ulici na trasu slavnostně
vypravena souprava tramvají T3R.PV ev. č. 8161 a 8162 s
unikátním designem v ukrajinských národních barvách a QR
kódem, který vede právě na web platformy UNITED24.

Kultura / Volný čas
 Celá Praha

11. 06. 2023

Nová kniha Mise Rio přenese čtenáře do hektického
brazilského Rio de Janeira

V pátek 9. června se konal v pražském knihkupectví a vinotéce
Božská Lahvice křest knihy Petra Freye Mise Rio, jejíž děj čtenáře
přenese z Česka do atraktivního prostředí Ria de Janeira, kde
hlavní hrdina Henry musí překonat řadu překážek, aby zachránil
svou dceru. Knihu pokřtili Jan Přeučil, Eva Hrušková a Andor
Šándor.

https://www.nasepraha.cz/praha-vypravila-unikatni-tramvaj-v-narodnich-barvach-ukrajiny/
https://www.nasepraha.cz/nova-kniha-mise-rio-prenese-ctenare-do-hektickeho-brazilskeho-rio-de-janeira/
https://www.nasepraha.cz/nova-kniha-mise-rio-prenese-ctenare-do-hektickeho-brazilskeho-rio-de-janeira/
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Zprávy
 Praha - Centrum

23. 06. 2023

VIDEO: Jízda pod vlivem rovnou do náruče státní a
městské policie

Řidič sdíleného vozidla taxislužby projíždějícího ulicí Dlouhá na
Praze 1 na sebe upozornil jízdou do zákazu vjezdu ve chvíli, kdy se
na místě nacházela hlídka jak státní, tak městské policie. Po
zastavení bylo díky součinnosti obou hlídek zjištěno, že je pod
vlivem omamných látek a alkoholu. Další postup se na místě
neobešel bez stupňující se agrese dotyčného, která dospěla až do
bodu, kdy proti němu musely být použity donucovací prostředky.

Zprávy
 Celá Praha

https://www.nasepraha.cz/video-jizda-pod-vlivem-rovnou-do-naruce-statni-a-mestske-policie/
https://www.nasepraha.cz/video-jizda-pod-vlivem-rovnou-do-naruce-statni-a-mestske-policie/
https://www.nasepraha.cz/prahu-cekaji-velke-zmeny-chysta-se-vystavba-dalsich-novych-tramvajovych-trati/
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22. 06. 2023

Prahu čekají velké změny: Chystá se výstavba dalších
nových tramvajových tratí

Na další ze série debat z cyklu Velké změny Prahy prezentovali
náměstek primátora pro dopravu Zdeněk Hřib a náměstek primátora
pro územní rozvoj Petr Hlaváček další projekty, které navazují na
tramvajový boom započatý v předešlém volebním období. Na
debatě v Centru architektury a městského plánování (CAMP)
představili tramvajový okruh a další prodloužení stávajících
tramvajových tratí, jejichž délka brzy dosáhne 150 km.

Předchozí články

VIDEO: Strážníci zadrželi ozbrojeného muže, který napadl jiného
Proti pětačtyřicetiletému státní policií hledanému muži, který měl u
sebe lovecký nůž, museli strážníci použít donucovací prostředky.

Pražští radní schválili další kroky k odstraňování vizuálního smogu
Rada hlavního města Prahy, podle Magistrátu hlavního města
Prah,y schválila výpovědi několika nájemních smluv na umístění
billboardů. Z blízkostí pražských komunikací tak díky tomu zmizí 11
velkých re...

Se vzácným syndromem Dravetové v Česku bojují desítky dětí
Nejenom časté a dlouhé epileptické záchvaty, ale i problémy s
chůzí, mentální retardaci nebo autismus. To vše způsobuje vzácný
syndrom Dravetové. V České republice s ním bojují desítky dětí,
které od ...

Patrola Šlapeto zve na přátelské štěbetání u grilovaných dobrot
Letní vystoupení kapely Patrola Šlapeto se odehraje v neděli 18.
června od 14.00 hodin na zahradě restaurace „Plzeňka U Brabců“.
Vstup je volný, Plzeň bude vychlazená a vůně grilovaných dobrůtek

https://www.nasepraha.cz/prahu-cekaji-velke-zmeny-chysta-se-vystavba-dalsich-novych-tramvajovych-trati/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/video-straznici-zadrzeli-ozbrojeneho-muze-ktery-napadl-jineho/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/prazsti-radni-schvalili-dalsi-kroky-k-odstranovani-vizualniho-smogu/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/se-vzacnym-syndromem-dravetove-v-cesku-bojuji-desitky-deti/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/patrola-slapeto-zve-na-pratelske-stebetani-u-grilovanych-dobrot/
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zaruč...

Znáte chutě raných odrůd třešní? Přijďte si je prohlédnout i ochutnat
Český svaz ochránců přírody zve ve čtvrtek 15. června na první
letošní výstava Raných třešní starých odrůd, která začíná v
pražském Domě ochránců přírody (Michelská 5, Praha 4). Součástí
doprovodného ...

VIDEO: Muž na dětském hřišti agresivně napadal děti a u toho se
obnažoval
S pouty na rukou strážníci předvedli na služebnu státní policie
muže, který napadal na dětském hřišti děti a navíc se před nimi
dokonce i obnažoval.

VIDEO: Zdrogovaná agresivní žena skončila v poutech
Zaměstnanci radotínského úřadu si na pomoc zavolali strážníky
kvůli zjevně zdrogované ženě, která ležela před budovou.

Milan Peroutka: Každý musíme mít své sny a touhy, a jít za nimi
Milan Peroutka je český herec, moderátor, zpěvák a frontman
skupiny Perutě. Pro naši Prahu zavzpomínal na jeho rodné Vršovice
a proč má Prahu tak rád, na zpěv v televizní show Tvoje tvář má
známý hlas...

Domov Sulická zve sousedy na tradiční Vítání léta s hudbou a
kouzelníkem
Zabijačka, Valentýnská diskotéka nebo Vítání léta patří mezi
tradiční akce Domova pro osoby se zdravotním postižením Sulická.
Letošní Vítání léta, které je opět otevřené pro veřejnost, se koná v
sobot...

Jak se váží boxeři? Přijďte se dnes podívat do Palladia!
Nákupní centrum Palladium v Praze se zanedlouho stane místem,
kde se dnes v 16.00 hodin představí při oficiálním vážení téměř 30
nejlepších boxerů před zápasy akce „The Ring“. Ta se uskuteční v
pátek ...

https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/znate-chute-ranych-odrud-tresni-prijdte-si-je-prohlednout-i-ochutnat/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/video-muz-na-detskem-hristi-agresivne-napadal-deti-a-u-toho-se-obnazoval/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/video-zdrogovana-agresivni-zena-skoncila-v-poutech/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/milan-peroutka-kazdy-musime-mit-sve-sny-a-touhy-a-jit-za-nimi/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/domov-sulicka-zve-sousedy-na-tradicni-vitani-leta-s-hudbou-a-kouzelnikem/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/jak-se-vazi-boxeri-prijdte-se-dnes-podivat-do-palladia/
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David Kraus a Jaroslav Svěcený jsou patrony Akce CIHLA
Jak uvádí Portus Praha i letos se v ulici Na Příkopě a i na jiných
pražských místech, prodávají pomalované a popsané cihly na
podporu důstojného bydlení a života lidí s mentálním postižením.

Lékárna by měla umět zachytit rizikového pacienta a odeslat k lékaři
Lékárna by neměla být „pouze“ výdejnou léků. Naší ambicí je dát
lidem komplexní služby a případně odhalit zdravotní problém, říká
vedoucí lékárny Polikliniky Hůrka Mgr. Nela Kočárková.

Příští týden nepoteče voda na Vinohradech, Hájích, Žižkově a ve
Stodůlkách
Nabízíme vám další přehled plánových výluk v dodávkách pitné
vody. Jak oznámila společnost Pražské vodovody a kanalizace
(PVK), odstávky jsou nutné z důvodu provádění plánovaných oprav,
udržovacích a ...

Praha upravila provoz slavnostního osvětlení, aby památky
zhasínaly později
Po loňských úsporných opatřeních se hlavní město vrací k
prodloužení provozu slavnostního osvětlení významných pražských
budov. Bezmála 150 pražských památek tak městská společnost
Technologie hlavníh...

UBM plánuje stavět ze dřeva nejen bytové domy, ale také
administrativní budovy
Společnost UBM Development Czechia má v realizaci ekologických
dřevostaveb velké ambice. Tato společnost plánuje v České
republice realizovat vedle rezidenčních projektů také administrativní
budovy po...

Hledá se letošní vánoční strom pro Prahu
Šťastná třináctka – právě takové bude mít číslo letošní vánoční
strom, který ozdobí českou metropoli během adventních svátků.
Organizátor největších vánočních trhů, společnost Taiko opět
vyhlašuje sou...

https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/david-kraus-a-jaroslav-sveceny-jsou-patrony-akce-cihla/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/lekarna-by-mela-umet-zachytit-rizikoveho-pacienta-a-odeslat-k-lekari/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/pristi-tyden-nepotece-voda-na-vinohradech-hajich-zizkove-a-ve-stodulkach/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/praha-upravila-provoz-slavnostniho-osvetleni-aby-pamatky-zhasinaly-pozdeji/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/ubm-planuje-stavet-ze-dreva-nejen-bytove-domy-ale-take-administrativni-budovy/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/hleda-se-letosni-vanocni-strom-pro-prahu/
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Aquapalace Praha zahajuje letní sezónu v Havajském stylu
V Aquapalace Praha byla odstartována již 15. letní sezóna,
tentokrát ve znamení Havaje. I letos je pro návštěvníky přichystáno
plno zábavy, havajských specialit, bohatý animační program pro děti
každé...

TIP NA VÝLET: Na zámku Dobříš připravili novou výstavu
historických panenek
Na zámku Dobříš připravili před letní sezonou další výstavu, kterou
ocení mladší i starší návštěvníci. K bohaté nabídce expozicí v nově
zrekonstruované Oranžérii (někdejší barokní skleník) přibyla od ...

VIDEO: Dvě řidičky pod vlivem, jedna se zákazem
Nejistá jízda, problém se světlem a jedno upozornění. Dvě ženy pod
vlivem alkoholu a jednu se zákazem řízení, který porušila
opakovaně, omezili strážníci v ulicích metropole.

Praha rozšíří zákaz tranzitní nákladní dopravy nad 12 tun přes
rezidenční čtvrti města
Praha se dlouhodobě potýká s nadměrným zatížením ulic tranzitní
nákladní dopravou. Technická správa komunikací hl. m. Prahy
(TSK) proto nyní instaluje dopravní značení rozšiřující zákaz vjezdu
nákladn...

Petr Lachnit: Inspirovali se Piráti Prodanou nevěstou?
Piráti se rádi ohání morálkou. Bohužel se zdá, že pro Piráty z Prahy
5 zůstalo slovo morálka jen jako nálepka. Obsah se jaksi vytratil.

Nejlépe se žije v hlavním městě Praze!
V letošním roce se na stupních vítězů srovnávacího výzkumu Místo
pro život umístily Hlavní město Praha, Královéhradecký kraj a Kraj
Vysočina. Analytická agentura Datank v něm vyhodnocuje
každoročně kv...

Devátá noc sokoloven v Praze: v Tyršově domě prohlídky, twirling i
výstup na střechu

https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/aquapalace-praha-zahajuje-letni-sezonu-v-havajskem-stylu/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/tip-na-vylet-na-zamku-dobris-pripravili-novou-vystavu-historickych-panenek/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/video-dve-ridicky-pod-vlivem-jedna-se-zakazem/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/praha-rozsiri-zakaz-tranzitni-nakladni-dopravy-nad-12-tun-pres-rezidencni-ctvrti-mesta/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/petr-lachnit-inspirovali-se-pirati-prodanou-nevestou/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/nejlepe-se-zije-v-hlavnim-meste-praze/
https://www.nasepraha.cz/%20https://www.nasepraha.cz/devata-noc-sokoloven-v-praze-v-tyrsove-dome-prohlidky-twirling-i-vystup-na-strechu/
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V pátek 23. června se otevřou brány sídla České obce sokolské. V
rámci 9. ročníku Noci sokoloven přijďte do Tyršova domu na
pražském Újezdě - připraveny budou komentované prohlídky,
sportovní workshop...

Sexuální násilník zatím uniká. Pomůžete v pátrání?
Policisté zatím marně pátrají po násilníkovi, který ve středu 8.
března, krátce po šesté hodině večer, sexuálně napadl ženu v
bytovém domě v Makedonské ulici na Proseku.

Z Koněvovy ulice se stane v říjnu Hartigova
Radní hlavního města Prahy dnes schválili přejmenování Koněvovy
ulice na Hartigovu, které navrhla Praha 3. Ke změně navržené na
počest prvního žižkovského starosty Karla Hartiga dojde 1. října
2023.

Marek Stoniš: Vláda si bere další obří půjčku, ministr Stanjura chce
šetřit a co dělat s člověkem, který nepije, má rád rodinu, ale věří
dezinformacím?
Náš prezident chce přísně sledovat Rusy, žijící v zahraničí. Vláda si
na oslavu rekordního zadlužení České republiky bere půjčku ve výši
170 miliard korun. I o nich je další díl nekomentované svodky n...

Češi propadli samosběru jahod. Plantáže jsou plné.
Vedle sbírání hub mají Češi nový fenomén. Samosběr jahod.
Plantáže v okolí Prahy jsou plné sběračů, kteří plní své košíky a
břicha. Leckterý sběrač se vedle trhání jahod do košíku také pěkně
přejí. Ja...

Otřesné zkušenosti s opilými Ukrajinci
Ohromné vášně v našich vodách vzbudila nedávná potyčka
brněnských Romů s Ukrajincem, jejíž výsledkem byl zapíchnutý
mladý Rom a dva pořezaní. Romové zuří a chtějí odvetu. Odnesli to
náhodní dva Ukraji...

Přes dálnici D11 v Praze 20 vzniká nový most
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Přes dálnici D11 se v ulici Božanovská v Praze 20 staví zcela nový
most. Podle ČTK původní most musel jít v roce 2021 kvůli
špatnému technickému stavu k zemi, hrozily totiž pády kusů betonu
na vozovku...

Praha prodlouží poskytování slevy na jízdném v MHD o další rok
Rada hl. m. Prahy schválila prodloužení poskytování slevy na
jízdném v městské hromadné dopravě ve výši 70 % až do 30.
června 2024, která bude určena občanům v hmotné nouzi
pobírajícím příspěvek na ži...

Dětské plicní oddělení ve FTN prošlo proměnou díky projektu „Svět
Džungle“
Svět Džungle, to je název projektu Nadace Archa Chantal, který se
před časem realizoval v prostorách Střediska péče o děti s
tuberkulózou a mykobakteriózami na Pediatrické klinice 1. LF UK ve
FTN. Ve...

Praha 6 jako první pražská městská část chce zapojit do práce
úřadu umělou inteligenci
Vyhledávání ve stanoviscích, v zápisech z jednání komisí, rady i
zastupitelstva a v poslední fázi také otevřená možnost vyhledávání
pro občany. To jsou plány, které má městská část Praha 6 se
zapojení...

Ondřej Prokop: Naprosto neschvaluji zrušení bezplatného
parkování pro elektromobily
Řidiči a majitelé elektromobilů v Praze si zvykli parkovat na
modrých zónách zdarma. Byla a zatím stále je to jediná minivýhoda,
která má motivovat k nákupu drahého elektromobilu a tím pádem k
ochraně...

Byl odstartován 19. ročník Cyklo-běhu za Českou republiku bez
drog 2023
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Cyklo-běh je svým rozsahem a intenzitou největší pravidelnou
protidrogovou kampaní spojenou se sportem. Tato aktivita chce
upozornit na DROGOVOU NEGRAMOTNOST u dětí a mládeže a
zásadně volá po zvýšení...

První komunitní zahrada v Praha 13 už funguje!
První komunitní zahrada v městské části Praha 13 je v plné
provozu. Komunitní zahradu radnice předala k užívání místní
komunitě a slouží k aktivnímu odpočinku místním obyvatelům.
Pozemek o rozměru 250...

Uschlé stromy na Lyčkově náměstí budou nahrazeny novými
Podměrečné suché stromy na Lyčkově náměstí z nové výsadby,
které neprospívaly, budou podle radnice Prahy 8 odstraněny do
neděle 25. června a následně nahrazeny novou výsadbou.

DobroSwap na Jammertalu přináší radost a uspokojení
Přinesu a odnesu. Na této jednoduché myšlence jsou založeny
projekty typu SWAP. V Praze 2 je to od letošního jara novinka, která
dělá radost zejména maminkám s dětmi. Koná se pod názvem
DobroSwap pok...

VIDEO: Strážníci nepomáhají jen veřejnosti s nepoctivými taxikáři,
ale také taxikářům s cestujícími
Jeden takový případ řešili strážníci z Taxi týmu v pondělí 19. června
ráno, kdy se jednalo o agresivní ženu.

Prahu čekají velké změny: Chystá se výstavba dalších nových
tramvajových tratí
Na další ze série debat z cyklu Velké změny Prahy prezentovali
náměstek primátora pro dopravu Zdeněk Hřib a náměstek primátora
pro územní rozvoj Petr Hlaváček další projekty, které navazují na
tramvaj...

Aktivistická radnice Prahy 3 přejmenuje Koněvovu ulici na
Hartigovu. Zaútočí i na Žižku?
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Není to žádná zapadlá ulička o několika číslech popisných, ale
jedna z hlavních ulic proslulé třetí pražské čtvrti, které Pražané
neřeknou jinak, než „Koněvka“. Radní levicové vládní koalice
(TOP09, Z...

Europoslanec Jan Zahradil o nebezpečí progresivismu: Západ jde
doleva!
„Přání, aby byla Česká republika pevnou součástí západních
struktur, se splnilo už se vstupem do Evropské unie a do NATO.
Pojmy ´Západ´ a ´západní hodnoty´ se skloňují prakticky pořád,
přesto povědomí...

Jana Marková: Jak se staví sen politického marketingu, a proč se z
něho po kratší, či delší době vždycky s kocovinou probudíme?
No proto, že když na něco někdo nemá, tak na to nemá, a je jedno,
za jakou fasádu ho marketéři schovají. Ať už je hezky blonďatá
nebo třeba důstojně vousatá.

VIDEO: Praha 3 nabádá k úklidu psích exkrementů
Jdete vyvenčit svého psa? Použijte sáček a ukliďte psí výkaly.
Takovou výzvu směrem k majitelům psů vysílá Praha 3 v rámci
nové kampaně „Ven se psíkem? Jen s pytlíkem!“ Reaguje tím na
znečišťování veř...

Festival „Praha žije hudbou“ můžete navštívit před Palladiem
Nákupní centrum Palladium bude čestným partnerem osmého
ročníku největšího svátku pouličního umění „Praha žije hudbou“ ve
dnech 23. a 24. června.

Audioknihu Ladislava Vostárka JEN JEDNOU DOSTAT ŠANCI
pokřtil Michal David
V úterý 20. června proběhl ve Slovanském domě křest audioknihy
textaře a manažera hudebních skupin Katapult, Turbo, OK Band
Ladislava Vostárka s názvem Jen jednou dostat šanci. Kmotrem
této audioknihy...
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REPORTÁŽ: Mezi ekoradikály a Pražany se rozhořel ostrý boj. Na
ulicích i na magistrátu
Doslova bitva se vede mezi ekologickými extrémisty a zbytkem
Prahy o prosazení povinné rychlosti 30 km/h na silnících v Praze.
Řidiči najížděli auty do extrémistů blokujících magistrálu. Na
magistrátu...

VIDEO: Jízda pod vlivem rovnou do náruče státní a městské policie
Řidič sdíleného vozidla taxislužby projíždějícího ulicí Dlouhá na
Praze 1 na sebe upozornil jízdou do zákazu vjezdu ve chvíli, kdy se
na místě nacházela hlídka jak státní, tak městské policie. Po zast...

Příští týden nepoteče voda v šesti pražských městských částech
Nabízíme vám další přehled plánových výluk v dodávkách pitné
vody. Jak oznámila společnost Pražské vodovody a kanalizace
(PVK), odstávky jsou nutné z důvodu provádění plánovaných oprav,
udržovacích a ...

Zábavný rodinný Den Pražské služby dětem 2023 se blíží
Zábavný rodinný Den Pražské služby dětem se bude konat už
pojedenácté, tentokrát v neděli 25. června od 11 do 16 hodin v
pražském parku Ladronka, a nabídne bohatý program. Celým dnem
provede oblíbené ...

Praha vypravila unikátní tramvaj v národních barvách Ukrajiny
Praha se ve spolupráci s Dopravním podnikem hl. m. Prahy (DPP)
symbolicky připojuje k projektu #RIDEFORUKRAINE upozorňujícím
na ukrajinskou vládní fundraisingovou platformu UNITED24. Proto
byla ve stř...

Následující články

Skupina Prima nadělí divákům na podzim nový romantický seriál
Eliška a Damián
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Přesně před třiceti roky, 20. června 1993, mohli diváci v Praze a
středních Čechách naladit první komerční televizi pod názvem FTV
Premiéra, která vysílání zahájila oscarovým filmem Amadeus. Od té
dob...

Jana Marková: Asociální stát. Nic jiného to tu nezačíná být. A už si
na to ani "naši" vládní šíbři nehrajou...
A tím asociální myslím to, že se tu hází klacky pod nohy těm, co
pracují a státní moc se je jen začíná snažit podojit až na kost.

Vyhrajte knihu, která vzbuzuje vášně!
Brněnské vydavatelství Zoner Press působí v tuzemsku již 19 let a
kromě publikací pro fotografy, publikací o kreslení a malování
vydává i další tituly. Jeden z nich nedávno rozvířil poněkud stojaté
vo...

VIDEO: Ztracený mimopražský chlapec na koloběžce hledal otce
Desetiletý chlapec, který se nepohodl s matkou a vyrazil
autobusem, metrem a s koloběžkou hledat otce do Centrálního
parku na Praze 13.

Letní slavnosti staré hudby už za měsíc rozezní i roztančí
prázdninovou Prahu
Letošní ročník mezinárodního hudebního festivalu Letní slavnosti
staré hudby je zasvěcen Múzám, které bude oslavovat nejen
hudbou, ale i tancem. Od 18. července do 8. srpna pozve do
historických sálů ...

Martin Dudek: Máme problém - přecitlivělou mládež…
V poslední době mne zaujala dvě témata týkající se dětí. Stručně
řečeno – školáci a studenti se nám čím dále více hroutí ze
známkování a stresů před zkouškami/písemkami a současně nám
chce iniciativa ...

Stavět byty v Praze je nejistý byznys. Řada firem už to vzdala
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V Praze se staví málo bytů. Přes opakované výroky politiků o
nápravě se nic zvláštního nelepší. Veškerá administrativa trvá
neúměrně dlouho a ekonomicky je to stále náročnější operace,
potvrzuje obcho...

Štvanická lávka zvládla zatěžovací zkoušky
Téměř dokončená lávka, která v létě spojí Holešovice s Karlínem
přes ostrov Štvanice má za sebou náročné zatěžovací zkoušky.
Podle Magistrátu hl. města Prahy Mostní specialisté Skanska zatížili
konstr...

Dětská farma. Proč ji Eduard Štorch založil a kde leží kostra
mamuta?
Pokud se zajímáte o život spisovatele, amatérského archeologa,
skauta a pedagogického reformátora Eduarda Štorcha (jeho knihu
Lovci mamutů určitě máte doma v knihovně), pak byste měli zavítat
do míst,...

Na Libeňském zámku se na dvě hodiny zastavil čas
Říká se, že někdo má hodiny a někdo má čas. A Libeňský zámek
má své hodiny skrývající důmyslný systém ozubených koleček a
řetězů od roku 1770, kdy rokokovou přestavbu uskutečnil pražský
architekt Jan ...

Nové vedení Prahy 5 přestalo zveřejňovat malé veřejné zakázky.
Mají snad co skrývat?
Transparentnost veřejných zakázek? To pro Prahu Sobě, Piráty a
SEN 21 na Praze 5 evidentně neplatí.

Marek Stoniš: Ministr Lipavský plánoval dovolenou na Krymu, ale
skončil v Lovosicích. Českem kvůli slovenské prezidentce Čaputové
protekl potok levicových slz a Hřibovi havarovala tramvaj
Krátký pochod Prigožinových vojenských hord na Moskvu vybouřil
české válečné politické špičky k nebývalým intelektuálním výkonům.
V pomyslné soutěži o největšího šaška zvítězil o několik koňských
(res...
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Ondřej Prokop: Magistrálu nemůžeme škrtit!
Tak jsme se konečně dočkali! Magistrátní koalice představila
programové prohlášení. Sice máme konec června a primátor
Bohuslav Svoboda nám ho sliboval do konce března, ale taky jsme
se nemuseli dočkat...

VIDEO: Strážníci místo řidičáku dostali jen pozitivní test
Při zjišťování původu kouře strážníci z Prahy 9 zastavili řidiče bez
oprávnění, navíc s pozitivním testem a alkoholem v dechu. Případ
šetří státní policie.

Regina Řandová: Mám ráda centrum Prahy kolem Rudolfina
Regina Řandová je pražská rodačka, herečka a dabérka. Povídali
jsme si o Praze, o hraní v divadle i ve filmu, o dabingové práci a
také o relaxaci na golfu i s vnuky. A jaké má Regina Řandová sny? I
to...

Články abecedně vzestupné

Renáta Zajíčková: „Chci udělat z Pětky jedničku!“
Ředitelka školy Renáta Zajíčková kandiduje jako nestraník v
barvách ODS na post starostky MČ Praha 5. „Chci udělat z Pětky
jedničku,“ říká a Naší Prahu zajímalo, co konkrétně hodlá v městské
části Pra...

Renault řízený opilcem skončil u Zlína po kotrmelcích na střeše
Při havárii renaultu mezi Lípou a Slušovicemi na Zlínsku se v neděli
ráno vážně zranila čtyřiadvacetiletá žena. Sanitka ji převezla do
nemocnice s podezřením na úraz páteře, zranění utrpěli i další dv...

René Kekely: Být na volné noze vám sice bere jakousi jistotu, ale
dává zase ohromnou svobodu
René Kekely je rodák z Českých Budějovic, pohybující se 22 let v
oblasti médií, komunikace, PR, marketingu, produkci, event
managementu, ale také dramaturgii, scenáristice a autorské
činnosti. Jeho hl...
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René Řebec začal od Adama a bude k vidění ve vile
Po čase prázdnin a dovolených růžová "vila" opět nabídzí tradiční
výstavu grafických prací v prostorách Hotelu VILLA. Tentokrát
představují barevné serigrafie pražského výtvarníka René Řebce,
jehož st...

René Souček koncertuje v ostravské čajovně
Renomovaný veletrh cestovního ruchu Holiday World se blíží
Ať už je cestování vaší vášní nebo prostě jen hledáte zajímavý
program na mrazivé únorové dny, rozhodně by vám neměl uniknout
Holiday World. Renomovaný středoevropský veletrh cestovního
ruchu, jež se ...

Reportáž z instalace Vánočního stromu
Z důvodu covidových omezení se Praha letos rozhodla nedělat
slavnostní rozsvícení Vánočního stromu na Staroměstském
náměstí. Přinášíme vám alespoň obrazovou reportáž z noční
instalace Vánočního stromu...

REPORTÁŽ: Blokády v Praze organizuje Němec, který má 6
neziskovek a 2 firmy. Jedna je na seznamu extrémistů.
Prahu už více jak měsíc sužují dopravní kolapsy, které má na
starosti skupinka aktivistů z Poslední generace. Ti, za nečinného
přihlížení policie, pravidelně blokují pražské hlavní tahy. Akce
organizu...

REPORTÁŽ: Mezi ekoradikály a Pražany se rozhořel ostrý boj. Na
ulicích i na magistrátu
Doslova bitva se vede mezi ekologickými extrémisty a zbytkem
Prahy o prosazení povinné rychlosti 30 km/h na silnících v Praze.
Řidiči najížděli auty do extrémistů blokujících magistrálu. Na
magistrátu...

REPORTÁŽ: Rajchl opět vyprodal Václavák. Co demonstranti
chtějí, kdo za nimi stojí?
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Nedělní odpoledne 16.dubna bylo jako vymalované. Po dlouhé
době bylo zase hezky. Do centra Prahy se sjely davy z celé
republiky. Václavské náměstí totiž hostilo demonstraci proti
ekonomické a morální ...

Články abecedně sestupně

Řepský domov pořizuje těžce nemocným nové televizory, pomůžete
s financováním?
Praha 17-Řepy - Domov sv. Karla Boromejského poskytuje
zdravotní a sociální služby nemocným nesoběstačným seniorům. V
souvislosti s přechodem na DVB-T2 potřebují zdejší nemocní
senioři televizory se s...

Repronis vydal Neuwirthův Puls nemocnice
Repronis vydal knihu Ostravské příchody
Repríza loňského finále v Brně se nedohrála. Zápas byl ukončen
kvůli mlze
Utkání 2. kola Tipsport extraligy HC Kometa Brno - HC PSG Zlín v
brněnské hale Rondo bylo v čase 13:03 minuty předčasně
ukončeno kvůli mlze nad ledem a nezpůsobilým podmínkám, kdy
hráčům hrozilo zraně...

Reprezentant Bello z Beninu hraje za „valcíře“
Reprezentoval Benín, zahrál si Ligu mistrů a dokonce vstřelil branku
slavnému anglickému týmu Chelsea. Letos nastupuje za MFK
Frýdek-Místek.

Reprezentační utkání ČR – Lotyšsko bude Edenu v sobotu
Česká reprezentace přivítá Lotyšsko, svého příštího soupeře v
kvalifikaci o postup na mistrovství Evropy, 28. března 2015 (18:00)
na stadionu SYNOT TIP ARÉNA v pražském Edenu, kde se tak v
rozjeté kva...

Reprezentační ples MČ Praha 4 bude v Nuslích
Represivní vyhláška platí. Na ulicích se nebude moci pít alkohol
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Máte rádi alkohol? A pijete ho i venku ve městě? Tak vězte, že od
prvního října s tím můžete mít ve Frýdku-Místku problém. Začne
totiž platit vyhláška, která takovéto popíjení na určitých místech
zaka...

Řeporyje obohatila výstava Vrakáč
Až do 30. května můžete na výstavě VRAKÁČ v Galerii Bubec v
Řeporyjích zhlédnout díla předního představitele pražské
streetartové scény Michala Škapy.

REPORTÁŽ: Z kdysi pulzující Holešovické tržnice se stalo torzo.
Odhalili jsme příčiny – korupce, pašalíky, politika
Pohled na Holešovickou tržnici je tristní. Nedávno ještě plná stánků
trhovců, dnes zeje prázdnotou. Na slavnou halu 22 je smutný
pohled. Nedávno se ještě pyšnila nejlepší a nejlevnější zeleninou v
Pra...
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